
 
 
 
 
College van B&W van de gemeente Sliedrecht  
t.a.v. wethouder Cees Paas  
Postbus 16, 3360 AA Sliedrecht.  
Cc: Daniëlle Vleugel, Juliëtte Groenendijk. 
 

 

Datum: 27-3-2025 
Betreft: Advies concept Tussenevaluatie Sliedrecht Schuldenvrij en Actief. 
  
 
 
Geachte meneer Paas,  
 
Op 21-2-2025 ontvingen wij de vraag om advies uit te brengen op de concept Tussenevaluatie 

Sliedrecht Schuldenvrij en Actief. U vraagt met name naar onze reactie op par. 5.3 (vervolg). 

 

Het zou mooi zijn als de Tussenevaluatie zou beginnen met een overzicht van alle resultaten; dat zou 

de lezer direct informatie verschaffen over de resultaten, waarna per onderdeel de toelichting gegeven 

kan worden. 

 

Speerpunt 1  Vergroten financiële zelfredzaamheid. 

U geeft bij het SUN Leenfonds aan dat het aantal mensen dat hiervan gebruik maakt zeer beperkt is 

(ook in regionaal verband).  

Advies 1: Wij adviseren u om te proberen het bereik te vergroten door meer hierover te communiceren 

en ook via inzet van andere organisaties (Voedselbank, Sociale Moestuin, Religieuze organisaties e.d.). 

 

Ook bij de Budgetcoach wordt er een toename van de inzet gezien. Dat vinden we een goede 

ontwikkeling. Ook zien we in het concept Beleidsplan Schuldhulpverlening dat de inzet van de 

Budgetcoach structureel gefinancierd gaat worden. Dat juichen wij toe. 

 

Speerpunt 2 Versterken inkomensperspectief 

De Tussenrapportage toont een stijgende lijn in aantallen bij de trajectbegeleider, maar zorgelijk is dat 

er geen recente duidelijke cijfers zijn.  

Advies 2: Draag zorg voor verbetering van de  rapportage; alleen bij kennis van meetgegevens kan er 

goed worden opgetreden bij afwijkingen van de verwachtingen. 

 

Deze rapportage beschrijft onder 3.2. ook twee activiteiten in het kader van Verruiming van 

participatieplekken; “Klavertje vier” en “Heldin”.  

Onze vraag is of dit wel resultaten zijn van de Aanpak Sliedrecht Schuldenvrij en actief? Natuurlijk is 

het goed dat deze initiatieven plaatsvinden.  

Advies 3: Blijf deze initiatieven organisatorisch en financieel ondersteunen, en zoek naar meer 

organisaties die samen met de gemeente en Bonkelaarhuis dit soort initiatieven willen ontwikkelen. 

 

  



Speerpunt 3 Actief in de samenleving 

De rapportage geeft aan dat er (financieel) een grote onderbesteding is bij het flexbudget participatie. 

En er ontbreekt informatie over hoeveel mensen geholpen zijn. Dat lijkt ons wel nuttige 

stuurinformatie. Dit budget is gericht op ontwikkeling van zelfredzaamheid.  

Advies 4: Voeg informatie over het aantal geholpen mensen toe en zorg voor voldoende bekendheid 

met betrekking tot flexbudget participatie. Wij adviseren u meer daarop in te zetten en/of het beroep 

erop te verruimen. Wellicht is betrekken van maatschappelijke organisaties (Voedselbank, Sociale 

Moestuin, Religieuze organisaties e.d.) mogelijk? 

 

Bij de resultaten van het budget voor maatschappelijke initiatieven beperkt u zich tot het noemen van 

twee activiteiten, maar het ontbreekt aan financiële informatie en het aantal mensen dat bereikt is.  

In hoeverre is dan vast te stellen of de uitvoering van het Plan van aanpak succesvol is geweest? 

Advies 5: Geef concrete informatie over financiën en bereik aantal mensen, zodat hierop gestuurd kan 

worden. 

 

Paragraaf 5.2 ‘’voorkomen uitstroom bijstand/dagbesteden/nieuw beschut ’’ 

U geeft aan geen (mogelijk tijdrovend en ingewikkeld) monitor systeem te willen opzetten gezien de 

(gunstige) recente arbeidsmarkt. Wij willen u erop wijzen dat de economie (en de arbeidsmarkt) grillig 

is en snel kan omslaan. 

Advies 6: Zorg ervoor dat er meer inzicht komt in instroom/uitstroom bijstand. Mogelijk hebben andere 

gemeenten hier een bruikbaar monitoringsysteem voor ontwikkeld, maak daar gebruik van.   

 

Wij ondersteunen – gezien de behaalde resultaten – uw voornemen om het programma voort te zetten 

na 2025 (par. 5.3) en ondersteunen het voorstel om dit structureel in te bedden in het beleidsplan 

schuldhulpverlening. 

 
Wij hopen u hiermee voldoende input gegeven te hebben. Veel succes met het vervolg.  

In afwachting van uw reactie, met vriendelijke groet 

 

 

 

 

 

Jan Trapman, voorzitter Adviesraad Sociaal Domein Sliedrecht.  

 

 

 

 

 


